



For immediate release
2022-01-17

VICTORIAVILLE, CANADA – JANUARY 17TH 2022 - World leaders in material handling have come together to provide, unparalleled customer satisfaction with unmatched efficiency to the North American Market.

GRYB International is excited to announce the launch of the GTR Tiltrotator. As part of the new agreement, GRYB International will provide the North American market with co-branded tiltrotators, from SMP Parts, Halsingland (ILSBO), Sweden.

“We couldn’t be more excited to include the GTR series tiltrotators into our product line, this new addition will ensure that we have the right solution for our customers, every time,” said Remi Beaudoin, President, GRYB International.

Having started their history in the Scandinavian market in the 1980s and growing throughout Europe, tiltrotators are quickly gaining popularity in the US and Canada. This is largely in part to the ability to greatly increase job site efficiency, through reduced fuel and labor costs.

“With SMP’s long history, and innovation in tiltrotators, and our shared passion for providing the highest customer satisfaction, we know that we can help you improve your efficiency, lower your operating costs, and help you to dig smarter,” said Jesse Roy, Vice President of Sales, Gryb International.

GTR Tiltrotators will be offered for machines ranging from 2-30 tons and in various configurations including, an optional grab module, FC (Fast Connect) oil system, and quick coupler options.

Gryb will manufacture a complete line of attachments dedicated to the tiltrotators, including digging and grading buckets, rippers, grading beams, and grapples through Bateman Manufacturing. Ideal markets include construction, ground and road work, utilities, rail, and demolition and landscaping.

Gryb International provides an extensive range of material handling solutions, through its divisions, GRYB Attachments, Victoriaville QC, Bateman Manufacturing, Oro-Medonte Ont., Winkle Industries, Alliance OH, Shearex, Roxton Falls QC, and Serco Loaders, Two Harbors MN.

The distribution agreement between Gryb International and SMP Parts will bring the advantages of European design and innovation, with the highest quality attachments in North America.

For more information, visit www.gryb.ca



For immediate release
2022-01-17

VICTORIAVILLE, CANADA - 17 JANVIER 2022 - Les leaders mondiaux de la manutention se sont réunis pour offrir au marché nord-américain une satisfaction client inégalée et une efficacité inégalée.

GRYB International est heureuse d'annoncer le lancement du GTR Tiltrotator. Dans le cadre de ce nouvel accord, GRYB International fournira au marché nord-américain des tiltrotators co-brandés, provenant de SMP Parts, Halsingland (ILSBO), Suède.

"Nous ne pourrions pas être plus enthousiastes à l'idée d'inclure les tiltrotators de la série GTR dans notre gamme de produits. Ce nouvel ajout nous permettra d'avoir la bonne solution pour nos clients, à chaque fois", a déclaré Rémi Beaudoin, président de GRYB International.

Après avoir fait leurs débuts sur le marché scandinave dans les années 1980 et s'être développés dans toute l'Europe, les tiltrotators gagnent rapidement en popularité aux États-Unis et au Canada. Cela est dû en grande partie à la capacité d'augmenter considérablement l'efficacité des chantiers, grâce à la réduction des coûts de carburant et de main-d'œuvre.

"Grâce à la longue histoire et à l'innovation de SMP en matière de tiltrotators et à notre passion commune pour la satisfaction de la clientèle, nous savons que nous pouvons vous aider à améliorer votre efficacité, à réduire vos coûts d'exploitation et à creuser plus intelligemment ", a déclaré Jesse Roy, vice-président des ventes de Gryb International.

Les Tiltrotators GTR seront proposés pour des machines allant de 2 à 30 tonnes et dans diverses configurations, notamment un module de préhension en option, un système hydraulique FC (Fast Connect) et des options d'attache rapide.

Gryb fabriquera une gamme complète d'accessoires dédiés aux tiltrotators, notamment des godets à fossé et de nivellement, des dents défonceuses, des poutres de nivellement et des grappins par l'intermédiaire de Bateman Manufacturing. Les marchés idéaux comprennent la construction, les travaux de terrassement et routiers, les services publics, les chemins de fer, la démolition et l'aménagement paysager.

Gryb International fournit une gamme étendue de solutions de manutention, par l'intermédiaire de ses divisions, GRYB Attachments, Victoriaville QC, Bateman Manufacturing, Oro-Medonte Ont., Winkle Industries, Alliance OH, Shearex, Roxton Falls QC, et Serco Loaders, Two Harbors MN.

L'entente de distribution entre Gryb International et SMP Parts apportera les avantages de la conception et de l'innovation européennes, avec des accessoires de la plus haute qualité en Amérique du Nord.

Pour plus d'information, visitez www.gryb.ca